
 

 

 Elnökségi ülés 
 ELTE Pedagógiai és Pszichológiai Kar Hallgatói Önkormányzat 

Jegyzőkönyv 

2024. október 8. (18:04-19:30) 
Helyszín: KAZY 

 
 
Jelenlévők: 
 

1. Lillik Dóra    Elnök 

2. Könczöl Luca   Elnökhelyettes 

3. Andrónyi Réka   Szombathelyi ügyekért felelős alelnök 

4. Layton Sandra   Szervezetfejlesztésért felelős alelnök 

5. Szántó Lili    Gazdasági Bizottság elnöke 

6. Nagy Anna    Diákjóléti Bizottság elnöke  

7. Wawra Máté   Kommunikációs Bizottság elnöke 

8. Csordás Dorottya   Külügyi Bizottság elnöke 

9. Osztényi Dóra   Tanulmányi Bizottság elnöke 

10. Tóth Huba Benedek  Rendezvényszervező Bizottság elnöke 

11. Czingráber Péter   Perspektíva főszerkesztő 

12. Szóráth Blanka   Ellenőrző Bizottság elnöke 

 

 
Az ELTE PPK HÖK Elnökségi ülése 10 mandátummal határozatképes. 
Lillik Dóra javaslatára az ülés jegyzőkönyvvezetője Szóráth Blanka. 
A javaslatot az Elnökség 10 igen, 0 nem és 0 tartózkodó szavazattal egyhangúlag elfogadta. 
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Az előzetesen kiküldött napirendi pontok a következők: 
 

1. Aktualitások és beszámolók 

2. Innovációs tervek a PPK-n 

3. Egyebek 

 
Az Elnökség 10 igen, 0 nem és 0 tartózkodással egyhangúlag elfogadta a meghívóban 
rögzített napirendi pontokat. 
 
1. Aktualitások és beszámolók 
 

Tóth Huba Benedek azzal kezdi meg a beszámolók sorát, hogy a Gólyabál kapcsán 
egyeztetett a Szolgáltató Kft-vel, és jelenleg zajlanak az elbeszélgetések a képződő 
animátorokkal, továbbá jövő hét szerdán sor kerül az Animátori Fórumra is. Könczöl Luca azt 
kérdezi, hogy fogják-e online közvetíteni, amire Tóth Huba Benedek azt válaszolja, hogy 
biztosítani fogják a közvetítést.  

Nagy Anna megosztja, hogy főként fellebbezésekkel foglalatoskodott. 
Könczöl Luca arról számol be, hogy a hétvégén sikeresen lezajlott az elnökségi 

összetartás, és az október 23-ai kirándulásra sokan jelentkeztek a Hallgatói Önkormányzatból, 
emellett szívesen fogad helyszín javaslatokat. A fejtágító alkalom időpontjairól hamarosan 
kimegy egy szavazás. Az esemény kifejezetten az új bizottsági tagoknak szól, de 
természetesen bárki nyugodtan részt vehet rajta. A parafatábla rendelés alatt áll, és a 
szükséges kellékek is leadásra kerültek. Arra kéri az Elnökség tagjait, hogy a mai nap 
folyamán írjanak emlékeztetők a bizottsági tagoknak arról, hogy ne felejtsenek el képet 
küldeni magukról. 

Szántó Lili azt osztja meg, hogy múlt héten sor került a Gólyatábor költségeinek 
elszámolására, és folyamatban van egy széf rendelése is, ezenkívül az előző héten részt vett az 
EHÖK Gazdasági Bizottság  ülésén. 

Czingráber Péter elmondja, hogy október 3-án tartottak egy szerkesztőségi ülést, ahol 
majdnem minden új szerkesztőségi tag jelen volt, továbbá a hétvégén hétvégén UNKP 
pályázatok bírálásával foglalatoskodott. Mindezek mellett publikált egy cikket, és 
megszerkesztett 2 cikket, amiket hamarosan publikálnak, illetve november 7-én kerül 
megrendezésre a Verses Est.  
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Wawra Máté beszámol arról, hogy október 3-án felkérte az új kommunikációs 

bizottsági tagokat, majd október 4-én sor került az első megbeszélésre, ahol megtörtént az új 
tagoknak a tudásátadás. Október 5-én részt vett az elnökségi összetartáson, és október 6-án 
lezárult a legtöbb jelentkezéses időszak, azonban a Mentor Kör jelentkezését 
meghosszabbítják, amiről hamarosan készít posztot. Október 7-én tudásátadást tartott az új 
kommunikációs bizottsági tagoknak, ahol többek között a fontos tudnivalók és jelszavak 
átadására került sor. A közeljövőben szeretne megbeszélést tartani a Rendezvényszervező 
Bizottsággal annak érdekében, hogy kialakítsanak egy működési rendszert. Tóth Huba 
Benedek elmondja, hogy kapott hozzáférést a rendezvényes táblázathoz, így naprakész lesz az 
eseményekkel kapcsolatban. Október 8-án egyeztetett Benedek Balázzsal a #mediagroup 
felvételi folyamatáról, ami szerdán fog indulni, és  péntekig tervezik lezavarni. 

Osztényi Dóra megosztja, hogy október 1-jén és 7-én megbeszélést tartottak a 
Tanulmányi Bizottsággal a delegált képzések kapcsán, ahol többek között átbeszélték a 
képzéstervet.  Az elbeszélgetések időpontjait kitűzték, amik csütörtökön és pénteken fognak 
lemenni. A jövő héten kedden kerülne sor a Hallgatói Önkormányzat bemutatkozására a 
képzésen, aminek a pontos időpontját hamarosan megosztja. Lillik Dóra érdeklődik, hogy 
hogyan áll a Tudományperspektíva. Osztényi Dóra elmondja, hogy a jelenlegi terv szerint 
hamarosan meghirdetik, egészen a vizsgaidőszak végéig, és ezt követően digitális formában 
elkészülne, emellett nyomtatott formában is tervezik elkészíteni. 

Csordás Dorottya arról számol be, hogy a Mentor Kör jelentkezési időszakát 
meghosszabbították október 12-ig, és az első képzés időpontját átrakták október 17-re. Pikó 
Rezedával foglalkoztak a reprezentatív rendszerrel, és a mai nap közzétettek egy posztot róla, 
emellett a WhatsUp csoportokban is meghirdették. Wawra Máté elmondja, hogy szívesen 
segít a Mentor Kör hirdetésében, ha kap hozzá szükséges anyagokat.  

Andrónyi Réka azt osztja meg, hogy részt fog venni az ELTEfeszt eseményen, emellett 
a Gólyabál szervezésével sokat haladtak, továbbá gyűjtést szerveznek a szombathelyi 
erdőtűzek által károsított területek helyreállítására.   

Layton Sandra elmondja, hogy kedden kezdetét vette a NAPKAZY felújítása, ami 
holnap folytatódik, ezenkívül a héten tervez Gál Enikővel egyeztetni a Mindenki segít napok 
esemény kapcsán. 

Lillik Dóra megosztja, hogy október 4-én részt vett egy EHÖK Gólyatábor feedback 
megbeszélésen, illetve október 7-én a Szenátus ülésén, emellett egyeztetett a Gólyabál 
kapcsán, és részt vett a képződő animátori elbeszélgetéseken. 
 

2. Innovációs tervek a PPK-n 

Lillik Dóra megosztja az Elnökség tagjaival az előző Vezetői Értekezleten feljött 
innovációs terveket, amit ezt követően megvitat az Elnökség. 
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3. Egyebek 

  
 
Nem érkezett több bejelentés, így Lillik Dóra az ülést 19:30 perckor lezárja. 
 
 
 
Budapest, 2024. október 8.  
 
  
   Lillik Dóra Szóráth Blanka 
        elnök elnök 
ELTE PPK HÖK Ellenőrző Bizottság 
 ELTE PPK HÖK   
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